

Phone (86) 571 88905188 Fax (86) 571 88905288 Web www.hqts-qai.com

REACH 法规附录 17 增加第 75 项

根据欧盟研究,**纹身产品或永久性化妆品**中使用到的油墨或其他混合物通常由着色剂和辅助成分组成,这些物质中的某些物质**具有危害人体健康的危险特性**。随着近些年纹身人数急速增长,其有毒有害物质随着皮肤代谢等过程中释放出来中被人体吸收,从而对人体产生重大危害。

为此欧盟发布了新规(EU) 2020/2081,新增了第75条目,规定纹身产品或永久性化妆品中不能含有以下几类物质:

- (a) 法规(EC) No 1272/2008 附录 VI 第 3 部分分类的任何物质:
- 1. 致癌物类别 1A, 1B 或 2, 或生殖细胞诱变物质类别 1A, 1B 或 2, 但不包括仅因吸入暴露后影响而归类的任何此类物质;
- 2. 生殖毒物类别 1A, 1B 或 2, 但不包括仅因吸入而引起影响而归类的任何此类物质;
- 3. 皮肤敏化剂类别 1、1A 或 1B;
- 4. 皮肤腐蚀性类别 1、1A, 1B 或 1C 或皮肤刺激性类别 2:
- 5. 严重眼损伤类别 1 或刺激眼睛类别 2;
- (b) 法规(EC) No 1223/2009 附录 II 中所列物质;
- (c) 法规(EC) No 1223/2009 附录 IV 中列出的,且该附件表格中 g,h 和 i 列中至少有一项规定了条件的物质;
- (d) 本附件附录 13 中所列物质;

详细信息请查看(EU) 2020/2081 原文



The REACH Regulation ANNEX XVII increase the 75th item

According to EU research, inks or other mixtures used in tattoo products or permanent cosmetics usually consist of coloring agents and auxiliary ingredients, some of which have dangerous properties to human health. With the rapid growth of the number of tattoos in recent years, its toxic and harmful substances are released by the human body in the process of skin metabolism, thus causing significant harm to the human body.

For this reason, the European Union has published New Regulation (EU) 2020/2081, with the addition of Article 75, which stipulate that tattoo products or permanent cosmetics cannot contain the following substances:

- (a) Any substance classified in Part 3 of Annex VI of Regulation (EC) No 1272/2008:
- 1. Carcinogens class 1A, 1B or 2, or germ-cell mutagenic substances class 1A, 1B or 2, but do not include any such substance classified solely for the effects of inhalation after exposure;
- 2. Reproductive poisons class 1A, 1B or 2, but does not include any such substance classified solely as a result of the effects caused by inhalation;
- 3. Skin sensitizer category 1, 1A or 1B;
- 4. Skin Corrosiveness Class 1, 1A, 1B or 1C or Skin Irrigation Class 2;
- 5. Severe eye injury category 1 or eye irritation category 2;
- (b) Substances listed in Annex II of Regulation (EC) No 1223/2009;
- (c) Substances listed in Annex IV to Regulation (EC) No 1223/2009 for which a condition is specified in at least one of the columns G, H and I of the table in that Annex;
- (d) Substances listed in Appendix 13 to this Annex;

See (EU) 2020/2081 original for more details



Phone (86) 571 88905188 Fax (86) 571 88905288 Web www.hqts-qai.com

更多相关信息, 敬请联系我们。

杭美质量技术服务有限公司 中国浙江省 杭州市西湖区三墩科技园泰能工业园 B 幢

Phone: +86 571 8890 7029 (technical)

Test Request: tech@hqts-qai.com